
RADA DZIELNICY ZABIANRA∴WEJHERA-把L賞TKOWO-TYSIACLECIA

PROTOK6L Z SESJI NR I/2024

Z dnia 28 1istopada 2024 ro融

RADY DZIELNICY ZABRANKA-WEJⅢRA-JELITKOWO-TY S量ACLECRA

l. Rozpoczec看e l PrZyJeCle POrZ雀dku obrad

Sesj? OtWOrZyl: Przewodniczpey Rady Dzielnicy Joanna Rutkowska

Se斬rozpocz印O O gOdzinie: 18:05

Przekazano liste obecnosti do obecnych na seiii. Na podstawie listy stwierdzono:

Statutovy skねd rady dzielnicy wynosi radnych: 15. Quorum stwierd捌Si? Pray Obecnofoi co n両mniej pdowy sta血ItOWegO

S譲adu陶(吋(8/15)

Radnych obecnych na se却: 12

Ra粗食y℃h壷eo額鵜調理h na se寧ii: 3

QWORUM : §書Wie血柳皿o

Pr猫dstawiono proponowany por7:qdek obrad. Nie裾los柳no uwag.

Zarzadzono gfosowanie nad przyi?Ciem porz雀dku obrad, Wyniki gfosowania:

Radnych obecnych: O

Za: 12, Przeciw: 0, Wstraymalo si?: O

Re7ultat g十osowania: PrZyjeto

Z. Sprawozdanie zarz雀du z dz王a書alnosti w okresie皿iedzy sesyjnym

Zarzad przedstawil sprawozdanie ze swQjd dzialahosti w fomie pisermQj.

Do se?ji dolapzyl jeden obseowator, P. Lukasz Michalewski.

3. Pxpjekt Uchwaly nr重L/8/2024 ws. powo書a血ia Kom軸i Rewizyjnej

ZgIaszanie kandydatur do Komi♀ji Rewi敬jnQj - ngloszeni: Weronika Gliniecka, Sylwia Luczko, Marlena

Koszczak, Marta Krakowiak, Piotr Jankowski wyrazili zgod? na kandydowanie.

W drodze glosowanla 」aWnegO na CZIo血fow Komisii powofano Radnych: Weronika Gliniecka, Sylwia Luc永0,

Piotr Jankewski,

Wyniki glosowania:

Radnych obecnych: 12

Radna Weronika Gliniecka - Za: 8, Przeciw: 3, Wstnymalo si?: 1

Radna Sylwia Luczko - Za: 9, Przeciw: 3, Wstraymafo sie:l

Ra(ha Marlena Koszczak - Za: 4, Przeciw: 8, Wstraymalo sigO

Radna Marta Krakowiak - Za: 4, Przeciw: 8, Ws億Zymalo si学O

Radny Piotr Jankowski - Za: 8, Przeciw: 4, Wstrzymalo sigO

Przewodniczapy zarzadzi1 5-minutowa p重ZerWe, d勧c Komi?ji Rewi猟jngj czas na ukonstytuowanie sifr PO 5

minutach obrady w狐owiono.



Komi車v Rewi執jna wybrata spoSr6d swoich czIonk6w Przewodhiczapego,随dna Weronike Glinieckq.

Wyniki gIosowania nad uchwa車

Radnych obecnych: 12

Za: 8, Przeciw: 3タWstrayma書o sie: 1

Rezultat glosowania: uChwaIaprzyjeto

4・ Prqiekt Uc血wdy nr II/9/2024 w§・ konsuhaqii bud宝etu Dzielnicy na rok 2025

Odbyla si? dyskuミia.

Wyniki g書osowania nad uchwa車

Radnych obecnych: 12

Za: 12, Przeciw: OI Wstrzymafo si?: O

Rezultat gfosowania: uChwa書e przyjeto

5・ PrQjekt Uchwaly nr nr II/10/2024 ws. dyzur6w radnyc血

Odbyha sie krdtka dyskusta・しJstatono dn= god加y dy加row紬ia na karty pierwsay c7Wa巾ek miesiqca

W gOdzinach 1 7:00- 1 8:00. Przewodniczacy w n辞vlizsaym c2asie przedstawi Radnym gotowy hamonogram.

Wyniki gIosowania nad uchwa車

Radnych obecnych: 12

Za:1l? Przeciw: 09 Wstraymalo sie: l

Rezultat glosowania: uChwaIe przyj?tO

6. Sprawy bie晦Ce i wolne wnioski

Radna Marta Krakowiak zapyta†a o zasady koraystania i dost印u do siedziby Rady Dzielnicy, Zarzqd udzi調

Wyjainie血.

7. Zako血czenie obrad

Sesj? ZamknむPrzewodnicz雀Cy Rady Dzie血icy Joanna Rutkowska

Se♀j? Zako血czono o godzinie: 18:45

邸niejszv p「otok6† spo「zadzi† o「az potwier垣

Pr7:eWOdnic7apy Rady Dzielnjcy

…‥脇.ん...
Joa[ma Rutkowska


